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Geachte leden van de raad van Zoetermeer. 
Het is al weer bijna 3 jaar geleden dat ik voor u stond met het hetzelfde bord ivm ons  plan: nl het 
aanleggen van het Beweegpark aan de NoordAa. 
Het eerste contact omtrent het plan was al in 2015 gelegd met wethouder Robin Paalvast die direct 
gecharmeerd was van ons doelstelling namelijk de gezondheid van inwoners van onze prachtige stad naar 
een beter peil te brengen, en op deze manier hart- en vaat ziekten en obesitas te bestrijden! 
 
Toen inmiddels een jaar later 2016 een amendement werd ingediend door vooral het CDA en Lijst Nawijn 
voor steun aan ons plan konden wij ons geluk niet op, want het voorstel werd door alle partijen gesteund, 
waarvoor toen en nu nog steeds onze dank... 
Het resulteerde in een financiele steun van 35.000 euro en de 1000m2 grond op huurbasis, geweldig dus! 
 
Maar dan begint het pas: 
Inmiddels  hadden wij de stichting Noord Aa fit opgericht om via fondsen werving de financien, en ook de 
nodige vergunningen die wettelijk nodig zijn binnen te halen. 
 
De stand van zaken: na bijna 3 jaar en ruim 90 aanvragen die bij elkaar goed zijn voor ruim 480.000 euro 
kunnen wij met elkaar concluderen dat het heel  lastig is om fondsen te werven ook al is je plan van aanpak 
zeer doordacht en goed uitgewerkt. 
 
Maar eerst het goede nieuws: 
Mede door een 14 tal bedrijven en instellingen en de Crowdfund actie Voor je buurt .nl waar veel inwoners 
van Zoetermeer hebben gedoneerd, zijn we blij te mogen melden dat er ruim 150.000 euro binnen is!! 
 
 
Maar gelet op de kosten welke 165.000 euro bedragen voor het aanleggen van park komen wij nog een 
kleine 15.000 euro tekort.... 
En ja: natuurlijk gaan wij door met proberen om nog meer fondsen over de streep te trekken, maar het 
word lastig!! 
 
Want nu het slechte nieuws: 
 
Een van onze sponsoren  heeft ons een ultimatum gesteld: Op 1 februari 2019 a.s. moet het bedrag binnen 
zijn, want anders word de steun van 10.000 euro teruggetrokken!! 
En het is over 10 dagen al 1 februari ....... 
En gelet op feit dat deze steun al ruim anderhalf jaar geleden is toegezegd is er ook begrip voor van onze 
kant. 
En wij vrezen dat meer partijen zullen volgen als niet op korte termijn stappen worden gezet in het  
realiseren van het park... 
 
Dus beste mensen wat kunt u van uw kant nog doen om het tij te keren, 
en ja: natuurlijk zijn wij achter de schermen bezig in samenspraak met onze contactpersonen van de 
gemeente om uitstel te krijgen. 
Maar dit is 1 fonds en wij zijn best bang dat meerdere fondsen zouden kunnen volgen..... 
Ik dank u voor de gelegenheid die u mij geboden om de situatie uit te leggen en hoop dat er mogelijkheden 
zijn van uw kant om dit prachtige plan tot een goed einde te brengen . 
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